
 

Lystrup Idrætsforening  
 

Aktivitet - Bevægelse – Samvær 
 ________________________________________________________________________________________________  
 

_____________________________________________________________________________________________ 
 

Badminton - Basketball - Bordtennis - Fodbold - Gymnastik & Fitness - Håndbold - Krolf - Liffen - Løb og Motion - Petanque 
Squash - Svømning - Tennis - Besøg os på www.lystrup-if.dk og se, hvordan du kommer i form på en god måde 

 LYSTRUP TENNIS  
 

 

 
Ordinær generalforsamling Lystrup Tennis afholdt tirsdag 10. januar 2023, kl. 1900, i Ly-
strup Idrætscenter. 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent: dirigent Frank Holm, referent Birte Baktoft. Dirigenten 

kunne orientere om, at generalforsamlingen var lovligt og rettidigt varslet. 

2. Bestyrelsens beretning: formand Jørgen Iversen fremlagde bestyrelsens beretning 

og gennemgik klubbens liv 2022, og sluttede med at takke alle medlemmer for ind-

satser både på det arbejdsmæssige og sociale område. Den fulde beretning kan 

ses på hjemmesiden under kontakt os/bestyrelsen/formandens beretning 2022  

3. Fremlæggelse af regnskab, redegørelse for foreningens økonomi: Kasserer Peter 

Baktoft redegjorde for klubbens økonomi, som er fornuftig trods en ekstra udgift til et 

hegn - som en vinterstorm væltede - og lys på banerne. Budget for 2023 udarbejdes 

af den nyvalgte bestyrelse på førstkommende bestyrelsesmøde. 

4. Behandling af indkomne forslag. Ingen forslag modtaget. 

5. Valg til bestyrelsen. Peter Baktoft og Henrik Ludolph var på valg. Begge blev gen-

valgt. 

6. Valg af suppleanter. Morten Lind Pedersen ønskede at udtræde af bestyrelsen som 

suppleant og webmaster. Birte Baktoft blev genvalgt og Birger Nielsen blev valgt 

som ny suppleant. Birger påtager sig desuden opgaven som webmaster. 

7. Valg af revisor. Bestyrelsen foreslog Claus Bo Jensen, som blev valgt uden mod-

kandidater. 

 
8. Eventuelt: der blev talt løst og fast om eventuel etablering af en helårsbane i forbin-

delse med renovering af bane 1, der efterhånden er 40 år gammel. Det vil kræve 

økonomisk bistand fra hovedafdelingen, evt. kommune og sponsorer. Desuden er 

fastholdelse og rekruttering af nye medlemmer altid en udfordring. Ligeledes drøfte-

de man den gennemgribende renovering af Lystrup Idræts Center, der tager sin be-

gyndelse her først på året. Første etape skønnes færdig omkring september. Til slut 

takkede formanden Morten Lind Pedersen for et mangeårigt samarbejde som sup-

pleant og webmaster og Birger Nielsen for en mangeårig indsats som revisor. Diri-

genten takkede for god ro og orden og generalforsamlingen sluttede kl. 19.45. 
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